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ORDFÖRANDEN  
HAR ORDET 
Det gångna året gick fort och var händelserikt – två partistämmor, ny  
partiledare och en ny gruppledare för vår krets. Vi ser utmaningar på 
nationellt plan med ett sjunkande stöd och svårigheter att nå ut med 
vår politik. Detta gör att vi i Luleå måste jobba ännu hårdare och mer  
engagerat för att bygga vårt förtroende lokalt.

Årsmöte 
Förra årets stämma hölls på Clarion Hotel Sense i Luleå, och vi var ett tjugotal  
medlemmar på plats. Styrelsen fick godkänt för årets arbete och stämman valde 
Fredrik Sidevärn som ny ordförande, omval på Johanna Nordblad Sirkka för två nya år, 
samt Ronald Andersson till ny ledamot i kretsstyrelsen. Inga motioner var inkomna.

Medlemmar
Det är en utmaning att både rekrytera och behålla medlemmar, vilket man även  
kan konstatera i dom andra kretsarna runt om i landet. I början av året förlorade vi  
en del medlemmar, men glädjande kunde vi konstatera i slutet av hösten att vi fått  
ett tjugotal nya. En förutsättning för att vi även i framtiden skall kunna bemanna  
våra förtroende uppdrag och skapa en kreativ miljö för våra medlemmar, är att vi  
till sammans hjälps åt att vara goda ambassadörer. 

Mitt fokus under året som gått har varit att skapa förutsättningar för engagemang 
och medlemsaktiviteter, beslutet att flytta kontoret föll ut bra då det har blivit en 
populär mötesplats. Vi har även utsett Göran Nygren som medlemsansvarig,  
och med hans goda egenskaper och stöd från Johanna Nordblad Sirkka hoppas  
jag vi ser medlemslistan växa i framtiden.       

Aktiviteter
Under det gånga året har vi haft kickoff, afterwork, 
besök av riksdagsledamöter och EU-parlament ariker. 
Vi har fått möjlighet att bekanta oss med vår parti-
ledare på video länk, haft många trevliga samtal  
och skratt, och fått se både nya och ny gamla  
ansikten på våra förtroendeuppdrag. Det nya  
kontorets placering har gett en livlig miljö med 
företag are och besökare, och där avslutades  
året med ett litet julbord och inbjudna gäster.

Tack för i år!

FREDRIK SIDEVÄRN
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AKTIVITETER  
OCH BESÖK
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11 JANUARI  Gruppmöte för alla medlemmar

20–21 JANUARI  Kickoff på Ebbenjarkka med de förtroendevalda

8 FEBRUARI  Gruppmöte för alla medlemmar

16 FEBRUARI  Årsstämma på Clarion Sign

23 FEBRUARI  Afterwork på Bistron

8 MARS  Gruppmöte för alla medlemmar

5 APRIL   Gruppmöte för alla medlemmar

3 MAJ  Gruppmöte för alla medlemmar

30 MAJ  Sommar-kickoff där Muharrem Demirok  
  fick presentera sig

31 MAJ  Gruppmöte för alla medlemmar

9 AUGUSTI  Gruppmöte för alla medlemmar

23 AUGUSTI  Medlemsträff och besök av Emma Wiesner

6 SEPTEMBER   Gruppmöte för alla medlemmar

9 SEPTEMBER  Företagsbesök med Elisabeth Thand Ringqvist 

4 OKTOBER  Gruppmöte för alla medlemmar

16 NOVEMBER  Gruppmöte för alla medlemmar

5 DECEMBER  Medlemsträff med julbord och besök av  
  Sven Tornberg

14 DECEMBER  Gruppmöte för alla medlemmar



KOMMUNPOLITIKEN
Mandatperiodens första år har passerat. Centerpartiet driver på för  
ett grönare och friare Luleå. Vi är en aktiv partigrupp och har redan  
på börjat valrörelsen inför valet 2026. Som oppositionsparti har vi  
två viktiga uppgifter i politiken: att här och nu driva våra väljares  
intressen och att visa hur vi vill utveckla Luleå kommun om vi får  
förtroendet att styra efter valet 2026. 

När vi ser tillbaka på året som gått finns det flera exempel på att vi som parti, trots  
att vi är i opposition, påverkar:

• Vi har väckt ett nämndsinitiativ om att Luleå kommun ska erbjuda SFI för  
ukrainare, som inte har rätt till statligt finansierad SFI. Initiativet bifölls och nu  
får ukrainare gå SFI i Luleå. Det är viktigt att vi tar hand om de människor som 
kommit hit och ser till att de snabbt integreras i samhället och kommer i jobb.  
Luleå behöver alla nya invånare vi kan få om vi ska klara av den gröna omställningen 
av industrin samtidigt som vi fortsätter hålla hög nivå på vård, skola och omsorg.

• Luleås satsningen på utegym är resultatet av en motion från Centerpartiet.  
Roligt att se att vi får utegym i fler stadsdelar och byar!

• Ett nämndsinitiativ från Centerpartiet har satt igång en utredning om för ut sätt-
ningarna för att erbjuda skolskjuts till barn som går minoritets språkinriktning på 
Örnässkolan. Luleå kommun arbetar ambitiöst med att erbjuda tvåspråkig förskola 
och skola för minoritetsspråken samiska, finska och meänkieli. Centerpartiet vill 
naturligtvis att det ska ges förutsätt ningar att gå minoritetsspråkinriktning oavsett 
var i kommunen man bor, så vi hoppas att utredningen kommer med bra förslag på 
lösning av skolskjuts för dessa elever.

• Centerpartiet har föreslagit att en arkitekttävling utlyses för Trekanten. Trekantens 
parkering ligger vackert strandnära på ett av de bästa lägena i Luleå centrum.  
Nu ska Luleå energi bygga en ny fördelningsstation på Trekanten. Byggnationerna  
ger en unik möjlighet att göra något bra i ett läge där vi behöver ta vara på alla  
tillfällen att bygga en mer attraktiv stad. Beslut i frågan har inte fattats än.

Andra gånger har vi inte lyckats ändra beslut, men vi visar alternativ och bygger opinion:

• Med ett nämndsinitiativ i Barn- och utbildningsnämnden ville vi få Luleå kommun 
att söka en gemensam lösning för matproduktion och servering till barnen på den 
fristående skolan Nya läroverket och den kommunala Montessoriskolan. Skolorna 
håller till i samma byggnad och delar matsal. Nämnds initiativet röstades ner av 
majoriteten, men vi har med detta visat att vi tycker att kommunen ska hålla goda 
relationer med privata aktörer och att barnens intressen skall sättas främst.
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Aktiviteter och besök
Vi har haft fyra medlemsakti-
viteter…

Vi driver förstås Centerpolitik i alla debatter i kommunfullmäktige och nämnder.  
Ett par exempel är:

• Besluten om nya skolstrukturer i Centrum och på Bergnäset. Besluten föregicks 
av många diskussioner där Centerpartiet drivit linjen att skolor och förskolor ska 
finnas där barnen bor. Detta är lika viktigt i byarna som i centrum. 

• Beslutet om nytt planprogram för Hertsöheden. Centerpartiet yrkade på att  
fördelningen mellan småhus och flerbostadshus skulle vara 70/30 istället för 
styrets förslag på 40/60. Vi vill se en jämnare fördelning av småhus och fler-
bostadshus över kommunen och bättre möjligheter att bygga i hela kommunen.

Vi har också tagit initiativ till debatter i frågor som vi tycker är viktiga genom att  
ställa interpellationer (frågor) i kommunfullmäktige. Frågor vi lyft handlar om  
kommunens syn på skogsbruk, synen på parkeringsplatser i centrum och behovet 
av ett mer aktivt påverkansarbete från kommunen för att säkra tillgång till el för  
den gröna omställningen av industrin.

Budgetfullmäktige hölls i juni och är det tillfälle där vi får möjlighet att lägga  
fram vår kommunpolitik i sin helhet. För att sammanfatta vår plan och budget  
kort så vill Centerpartiet:

• Att hela kommunen ska växa! Vår fantastiska landsbygd är en stor tillgång  
och attraktionskraft när vi ska locka fler att flytta hit och välja att stanna kvar  
i kommunen. Samhällsservicen på landsbygden ska förbättras och byggandet  
av både villor och flerfamiljshus ska öka kraftigt både i staden och i byarna.

• Genomföra kraftfulla åtgärder för att förbättra företagsklimatet. Skicka en  
tydlig signal till våra småföretagare att dom är en förutsättning och hörnsten  
i kommunens utveckling.

• Verka för att all kommunal verksamhet skall bedrivas hållbart och klimatsmart.

• Satsa på rekrytering av arbetskraft till skola, vård och omsorg inom kommunal 
verksamhet.
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Centerpartiets plan  
och budget finns att  
läsa i sin helhet på  
vår hemsida! 

www.centerpartiet.se/lokal/norrbotten/lulea/ 
startsida/var-politik/plan-och-budget-2024-2026



GRUPPLEDAREN  
HAR ORDET 
I slutet av augusti tog jag över som gruppledare efter Carola Lidén. 
Jag är mycket glad över det förtroende jag fått! Jag vill framföra ett stort 
tack till Carola för det goda arbete hon gjort under 13 år som gruppledare. 
Hon har lagt grunden för en driven och öppen lokal organisation och har 
aldrig försuttit ett tillfälle att lyfta lands  bygdens intressen och vikten av 
att det ska finnas goda förutsättningar för att leva och verka överallt 
i kommunen. Vi fortsätter naturligtvis det arbetet!

Nu har vi en spännande tid framför oss. Det är inte för inte det pratas om samhälls-
omvandling. Luleå har unika förutsättningar för att aktivt bidra till hållbar utveckling 
lokalt, nationellt och internationellt. Men utveckling sker inte av sig självt, det är ett  
arbete vi måste göra tillsammans, invånare, kommun, företag, ideella organisationer 
och alla andra samhällsaktörer. Jag ser fram emot att tillsammans med er driva 
Center partiets frågor för Luleås bästa. När vi driver den gröna omställningen av  
samhället ska vi ta vara på hela kommunens resurser, både i staden och på lands-
bygden. Vi ska ha en öppen attityd till andra och till varandra. Det är grunden för vår 
demokrati och en förutsättning för en hållbar utveckling. Vi ska vara en kommun som 
hållbart och långsiktigt utvecklar människor, samhälle, teknik och kultur. Luleå ska 
vara en välkomnande plats, en plats där man mår bra och där det är roligt att leva!

Tack för allt  
engagemang och  
arbete som lagts  
ner under 2023!

ARNE NYKÄNEN
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Styrelse
Fredrik Sidevärn, ordförande
Arne Nykänen, kassör
Carola Lidén
Johanna Nordblad Sirkka
Ronald Andersson
Kommunfullmäktige
Arne Nykänen, gruppledare
Carola Lidén
Anne-Lie Ottosson
Eric Lundvall
Helena Lindvall, ersättare t.o.m. nov. 2023
Fredrik Sidevärn, ersättare
Johanna Nordblad Sirkka, ersättare fr.o.m. dec. 2023
Kommunstyrelsen
Carola Lidén, t.o.m. aug. 2023
Arne Nykänen, ersättare t.o.m. aug. 2023, ord.  
fr.o.m. sept. 2023
Fredrik Sidevärn, ersättare fr.o.m. sept. 2023
Socialnämnden
Carola Lidén, 2:e vice ordf.
Malin Sax, ersättare t.o.m. aug. 2023
Lilian Ottosson, ersättare fr.o.m sept. 2023
Barn- och utbildningsnämnden
Arne Nykänen, vice ordf.
Malin Viklund, ersättare
Arbetsmarknads- och gymnasienämnden
Katarina Johansson
Ewa Marie Zetterkvist, ersättare t.o.m. jan. 2024
Göran Nygren, ersättare fr.o.m. feb. 2024
Infrastruktur- och servicenämnden
Mikko Timonen
Ronald Andersson, ersättare

Kultur- och fritidsnämnden
Fredrik Sidevärn
Fred Nyström, ersättare
Miljö- och byggnadsnämnden
Anne-Lie Ottosson
Fredrik Sidevärn, ersättare
Överförmyndarnämnden
Helena Lindvall
Valnämnden
Lars Pohjanen, vice ordf.
Luleå kommunföretag AB:s  
styrelse
Marianne Aava, t.o.m. dec. 2023
Arne Nykänen, fr.o.m. jan. 2024
Luleå energi AB:s styrelse
Eric Lundvall
Lulebo AB:s styrelse
Fredrik Sidevärn
Luleå hamn AB:s styrelse
Nils-Olov Lindfors
Luleå lokaltrafik AB:s styrelse
Anne-Lie Ottosson
Stiftelsen Norrbottens teaterns  
styrelse
Göran Nygren, ersättare
Kommunrevisionen
Ove Bucht
Nämndemän
Helena Lindvall
Johanna Nordblad Sirkka
Lina Nilsson 

STYRELSE OCH FÖRTROENDEVALDA

Arne Nykänen (C) svarar ledar sidan om kortare sommarlov 

Centern vill bygga på Trekanten och ha arkitekttävling 

Klart: Ukrainare i Luleå ska erbjudas SFI 

NÅGRA AV ÅRETS TIDNINGSARTIKLAR

9

https://kuriren.nu/bli-prenumerant/artikel/r9ok57zr/nk-1m1kr_s_23
https://kuriren.nu/bli-prenumerant/artikel/r5zzmw3r/nk-1m1kr_s_23
https://kuriren.nu/bli-prenumerant/artikel/jd3kg18l/nk-1m1kr_s_23
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